To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: NATIONAL STEEL INDUSTRY

Date: 14-03-2022 09:31:26 AM Subject: Corporate Governance

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الوطنية لصناعة الصلب التاريخ: 14-03-2022 15:30 AM الموضوع: تعليمات الحوكمة

Referring to Article (5.T) of the Corporate Governance Directive for the year 2017. Related to the tasks and responsibilities Of the Board of Directors regarding the agenda of the General Assembly meeting, please be informed that the Board of Directors has approved a mechanism for sending the proposal to the company's email nationalsteel1979@gmail.com, or fax the number 3653903 as this mechanism allows shareholders who own at least 5% of the company's shares that they have the right to provide us annually with their proposals to add items to the agenda of the general assembly meeting scheduled, to be held on 7-4-2022, provided that the proposal is among the items allowed to be discussed in the ordinary general assembly meeting.

اشارة الى المادة (5) البند (ر) من تعليمات حوكمة الشركات المساهمة المدرجة لسنة 2017 والمتعلقة بمهام ومسؤوليات مجلس الادارة بخصوص جدول اعمال اجتماع الهيئة العامة العادي , يرجى العلم بأن مجلس الادارة قد اعتمد آلية ارسال المقترح على ايميل الشركة مجلس الادارة قد اعتمد آلية ارسال المقترح على ايميل الشركة من nationalsteel1979@gmail.com او على الفاكس رقم 35/365300, حيث ان هذ الالية تتيج للمساهمين الذين يملكون ما لا يقل عن 5% من اسهم الشركة ان من حقهم تزويدنا سنويا باقتراحاتهم باضافة بنود على جدول اعمال اجتماع الهيئة العامة العادي المنوي عقد بتاريخ 2022/4/7 على ان يكون المقترح من ضمن البنود المسموح مناقشتها في اجتماع الهيئة العادي .

14-03-2022

Please accept our sincere thanks and appreciation.
Chairman of Board of Directors
User Name: tarik jamous

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: tarik jamous